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Transportudvalget har i brev af 16. oktober 2012 stillet mig følgende spørgsmål 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Kim Christiansen (DF). 

Spørgsmål nr. 39: 

I forlængelse af besvarelsen af TRU alm. del – spm. 5 bedes ministeren oplyse, 

om det er teknisk muligt at køre direkte tog mellem Svendborg og Fredericia og 

vurderer ministeren, at dette i så fald vil have en positiv effekt på 

passagertallet? Ministeren bedes desuden oplyse, hvordan han forholder til en 

evt. udlicitering af strækningen Svendborg-Fredericia? 

Svar: 

Der er ikke noget til hinder for at tilbyde direkte tog mellem Fredericia og 

Svendborg ved at koble de to togsystemer sammen i køreplanen.  

 

Det vil naturligvis være en fordel for de passagerer som har behov for at rejse 

mellem lokalstationer på Vestfyn og Svendborgbanen. Omvendt kan 

sammenkædningen muligvis have en negativ indflydelse på køreplanen for 

Svendborgbanen eksempelvis i form af dårligere regularitet.  

 

Jeg har ikke noget grundlag for at udtale mig om, hvorvidt den samlede 

passagereffekt vil være positiv eller negativ. Dette vil kræve nærmere 

undersøgelser. 

 

Jeg har ingen planer om at udlicitere strækningen Svendborg-Fredericia.  

Med venlig hilsen 

Henrik Dam Kristensen 
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